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RSV-møde 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Tirsdag d. 15/2/2022 - A2.70.03 
  
Tilstede: 62 tilmeldte  
Referent: Martine Daucke von Barner 
 

1. Formalia – 17.15 
▪ Godkendelse af dagsorden: 

o godkendt 
▪ Godkendelse af referat fra sidste RSV-møde:  

o godkendt 
 

2. Sekretariatet informerer – 17.15 – 18.00 
i. Formandens beretning 

- Brug fælleskalenderen! 
- Ansættelsessamtaler - VMF sidder i ansættelsesudvalg - vi som studerende har 

indflydelse på valg af underviser 
- Lokaler og adgang: hvis der er nogen der har problemer med adgang til rådet, loftet 

og døre generelt, kan de skrive til os 
- Svar på EAEVE akkreditering: 

• Vi har fået conditional akkreditering -  fordi vi ikke har en overordnet plan og 
vision med mål for hele vetskolen  - kun for hvert institut. Dette skal ordnes 
inden næste akkrediteringsbesøg fra komiteen 

• Der er stadig brug for danske studerende der vil rejse ud og hjælpe med at 
bedømme andre veterinæruddannelser 

- Ny portal til at finde bachelor- og specialeprojekter: Karriere.ku.dk 
• Begge institutter lægger projekter op her 
• Ph.d og job kan findes på samme side 

- VMF holder A-vej d. 11.marts sammen med DDD 
• vi kunne godt bruge ekstra hænder fra underforeninger - man drikker gratis 

når man står i baren;) 
ii. Kasser: 

- Godkendelse af budget til skiftemiddag: det ser ud som om der er brugt flere penge end 
der er godkendt, men det er der ikke - de tre sidste skiftemiddage er puttet sammen 
i ét budget 

• godkendt 
 

3. Godkendelse af Galla-budget - 18:00-18:15 
- Godkendt af revisorerne.  
- Modtaget dobbeltbevilling fra VMF - 2. bevilling bliver fordelt de næste 4 år.  
- Stort beløb i ”andet” post: Købt ny fotovæg og rød løber som er investeringer til fremtiden 
- Ikke så stor indtægt på billetter som forventet, men det er fordi billetprisen blev sat ned 
- Gratis garderobe for jakker - mindre intjening på garderobe på aftenen 
- Vin er først blevet betalt i det nye regnskabsår samt tilbagelevering af ubrugt alkohol 

karriere.ku.dk
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Budgettet godkendes af RSV 
 

4. Input-budget - 18:15-18-20’ 
- Ikke færdigt endnu - bliver præsenteret til næste RSV 
- Udsættelsen af budgetgodkendelse godkendes af RSV 

 
5. (Rus)tur årgang ’20 - 18:20-18:30 

- Fik ikke rustur grundet corona-nedlukning - vil selv stå for det nu 
- Ansøger om 35.000 kr.  
- Regner med 150 deltagere og 20 gamle vejledere 
- Evt. overskud betales tilbage 
- Skal bruges på tur, t-shirts, maling, pynt, og materialer.  

• Bevillingen godkendes af RSV - de vil modtage en bevillingsaftale snart 
6. IVSA: 

- Planlægger rejs ud aften: rejse med restriktioner, der vil blive snakket om bl.a. rejser fra 
australien, malaga,  

- IVSA global holder kongres i 2023 (10 dage) - kræver en masse planlægning - lavet en 
arbejdsgruppe: mangler folk til at organisere det 

• Tema: assembling the future of veterinary medicine 
• kontakt IVSA hvis man vil være med 

- Et exchange med Holland er planlagt: hollændere kommer til Kbh. d. 14.-18. april. 
• dato for besøg til Holland er ikke fastlagt endnu.  

 
7. Fællesspisning – 18.30 – 18.50 

- Sandwiches fra Sund Sult FRB.  

8. Update fra SUND – 18.50 – 19.00  
- Har ikke mødtes i 3 mdr. så der er ikke sket så meget. 
- Der skulle være truffet store beslutninger i sidste uge, men afventer svar fra regering ang. 

nye dyrlægeforordning 

9. Update fra SVH – 19.00 – 19.10  
- Charlotte Bjørnvad er ny studieleder (erstatter Peter Holm) 
- Camilla Bruun (Genetik-Camilla) ny leder for studienævn 
- 2,3 mill. Er givet til SUND studievejledning, for fremmelse af trivsel på studiet (sfa. corona-

nedlukninger) - bliver uddelt af studievejledningen - skal bare ansøges - ingen regler 
hvordan pengene skal bruges eller dokumenteres.   

• Der er ingen ansøgningsfrist - pengene kan søges, hvis man har et tiltag der kan 
gavne (mere end 20 personer). Skriv til VMF for at høre mere 

10. Update fra Akademisk Råd – 19.10 – 19.20  
- SUND laver Code of Conduct (CoC) for krænkelser - folk brokker sig ikke så meget som de 

burde 
• CoC skal hjælpe os med at vi ved hvad vi skal gøre/ hvor vi skal melde det, hvis vi 

oplever krænkelser på studiet 
- Campusplan på Frederiksberg er igangsat: vi skal spare kvadratmeter 

• forbedring af lokaler og renovation 
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• kommer nok ikke til at ramme os veterinærstuderende så hårdt, da vi er største 
uddannelse På Frederiksberg Campus  

• Slut 2024 
11. Undervisningsudvalg og øvrige udvalg informerer – 19.20 – 19.40  

i. Undervisningsudvalg 

- IKV 

- Prøver at implementere studiekortscheck-in i taastrup - det bekræftes af 
studerende i Taastrup, at selve systemet virker. Bedre løsning end afkrydsning af 
underviser - skal dog stadig kunne afkrydses hvis man glemmer kort 

- I gang med at lave Ordbog/stavekontrol på computer på hospitalerne som hjælp til 
journalskrivning til ordblinde osv.  

- IVH 

- Peer-feedback i farma: blandede og meget få evalueringer 
• arbejder på at forbedre peer-feedback - det er også et kriterie for EAEVE 

- Husk at evaluere kurserne uanset din oplevelse af kurset 
- KU kræver: Alle ECTS (obligatoriske) aktiviteter skal evalueres med 

eksamen/prøve/evaluering: min.2/3 af alle vores eksamener skal vurderes ud fra 7-
trinsskala. Resten bestået/ikke-bestået.  

• Dette giver problematik ift. kandidaten, da vores obligatoriske kurser er 
fysiske / praktiske. - kan ikke bedømme baseret på fremmøde. KU kræver 
nu at man skal evalueres til de praktiske kurser.  Hvordan vil vi helst 
evalueres? 

• Meget svært at finde løsninger til dette - underviserne er i vildrede 
Forslag:  
▪ en form for modultest (som i Anatomi), som evaluerer løbende 
▪ kan udvide logbogssystem på AKP 
▪ skrive rapporter - dog problematisk ift. gruppearbejde, da 

evalueringen skal være individuel.  
- Husk at Karriere.ku.dk findes: her kan du finde speciale- og bachelorprojekter m.m. 

- Det er nu muligt at forsvar af bachelor- og specialeprojekter foregår online hvis 
dette godkendes af alle parterne (nu afklaret, at dette er lovligt (jf. diskussionen 
sidste RSV)) 

ii. VMF-EVENT 
- Holder masse events uden restriktioner 

• I morgen: hestetænder 
• I marts: diskusprolaps og corneasår 

- Udvalget vil gerne have nye medlemmer - der er mange der snart bliver færdige.  
- Events budgetter er ikke lavet til kæmpe store events - rigtig dyrt i forplejning og 

evt. penge til foredragsholder- spørger RSV om VMF skal give flere penge, eller om 
der skal blive egenbetaling 
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• der gøres opmærksom på at pengene fra studievejledningen kan ansøges 
til EVENT 

• Det er den generelle holdning i RSV, at VMF skal bruge flere penge på 
event.  

iii. Saly’s Hest 
- Åben for indstillinger - husk at indstille undervisere 
- De vinder 25.000 kr. og alle indstillede undervisere får tilsendt deres ros 
- Uddeles til smedjefesten, sidste frist for indstilling er til april.  
- Kandidatstuderende er generelt dårlige til at indstille - det skal de huske - giv 

underviserne lidt credit!  

12. Status yngste årgang – 19.40 – 20:00  

i. Udfordringer med undervisere i anatomi og fysiologi 
- Mangelfulde slides i anatomi 
- Blev nævnt til sidste kursusevaluering (AF-1), men stadig ingen forskel 
- Nu nye slides helt uden tekst - gør læringen meget besværlig 
- Kursusansvarlige har ikke været til at tale med om det 
- Det nævnes at det er noget der skal med i undervisningsudvalget - dog er næste møde 

først i marts.  
• Der opfordres til at hele årgangen sender mail og evaluerer kurset - så kan 

underviserne ikke snakke sig ud af det til IVH’s næste møde.  
• nye undervisere har fået at vide, at teksten på slides skal fjernes og kun vises i 

forelæsningen: har givet separat slideshow  
• Foreslås at spørge kursusansvarlig, om hun kunne lægge slides op med pile og 

beskrivelser efter forelæsning 
• Kan foreslå underviserne, at de som minimum skrive hvilken bog de har 

illustrationerne fra, så man kan læse op på det selv.  
• ikke en løsning, men en hjælp: kan dele noter fra tidl. Årgange.  

13. Up-coming fra øvrige årgangsrep. – 20:00 – 20.20  

i. Årgang ’20:  
- Ikke så meget nyt - er lige kommet igennem infek. og også fint igennem immu og pat. 

Farma er hårdt.  
- Glæder sig til deres rustur 

ii. Årgang ’19: 
- Begyndt at tænke på bachelor - ellers ikke så meget andet.  

iii. Årgang ’18: 
- Startet på rotationer - spredt for alle vinde 

• akp store dyr: går godt nok men kastet i gang 
• familiedyr: god introuge men også bare kastet i gang - lidt forvirring med 

hold og ekstern praktik 
• besætning: går fint - rart med praktisk og hands-on læring 
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• akut og imaging: lidt problemer med skema, men når de finder df det, så 
super 

iv. Årgang ’17:  
- Nogle skriver speciale andre diff - hører ikke så meget, så antager det er fint.  
- Lidt problemer ift. at nogen mangler at have været i Aalborg og kan ikke få lov at 

forsvare speciale inden de har været der. Så er lidt pressede ift. at få lov at blive 
færdige… 

14. Eventuelt – 20.10 – 20.30  

i. VetRepos 
- Fortsættelse af samme Masterprojekt jf. sidste RSV 
- Laver nu fokus studiegruppe, á 5-10 studerende, for at evaluere og høre om hvad vi 

synes om eksamener og hvordan det passer vores behov. 
- Disse gruppemøder vil tage ca. 2x1 time - afholdes når det passer de studerende. (og 

man vil modtage et gavekort á 100DKK) 
 
 
 


